
Årsmelding for Romareim Indremisjon 2018 
 

Enno eit år er gått og me skal gjera opp status. 

På årsmøtet 28.januar vart Randi Romarheim vald til leiar. Dei andre i styret vart Helge 

Eidsheim,Karl Olav Romarheim,Solveig Romarheim og Cecilie Skår. Gert Erlend Romarheim er 

kasserar. 

På første styremøte fordelte me oppgåvene slik: 

Leiar: Randi Romarheim 

Nestleiar: Helge Eidsheim 

Skrivar: Cecilie Skår 

Styremedlemmer Solveig Romarheim og Karl Olav Romarheim. 

Me har ikkje hatt varafolk dette året. 

Styret har hatt 7 styremøter og handsama 29 saker. 

 

2018 har vore eit godt arbeidsår Me har hatt jamnlege møter og frammøtet har vore godt. 

Januar på bedehuset starta med raspeballkafe`. Deretter kom Asle Hetlebakke og  hadde bibeltime 

om Daniel. Etter bibeltimen var det samtale. Då fekk ein noko å bita i. Daniel var og tema for dei 

andre bibeltimane han hadde, då og samtalte me etterpå. Randi leia møtet 

I februar kom me i gang med Strikkekafe. Gideon hadde formiddagsmøte, Terje Bjuland hadde 

andakt, Sigmund Byrknes informerte om arbeidet. 

Asle Hetlebakke hadde ny bibeltime om Daniel. Då leia Karl Olav. 

Me hadde raspeballkafe' denne månaden og. 

Det ser ut som det er eit populært tiltak. Mange kjem for å eta middag. 

Roald Evensen var talar på møtehelga i slutten av månaden. 

Karl Olav hadde ansvar for småmøtet i februar. 

Mars starta og med strikkekafe'. Britt og Nils laga til søndagssamling som hadde fokus på MAF og 

arbeidet dei dei driv i misjonslanda. Dei flyr folk til stader det er vanskeleg å koma fram til på 

grunn av dårlege og mangelfulle vegar. 

Asle Hetlebakke hadde bibeltime. 

På basaren sin markerte NMS at det i 100 år hadde vore basar på Romarheim. Før det hadde dei 

vore saman med Kroken i 33 år. 

Så var det raspeballkafe' igjen. 

Odd Eivind Stensland var talar på møtehelga for NLM. Arne hadde ansvar for helga. 

Påskeafta samlast me på bedehuset til påskekaffi. Me tok med oss litt mat kvar og hadde ei uformell 

samling der me song påskesangar og såg ein liten filmsnutt om påske. Solveig leia samlinga. 

Først ut i april var strikkekafe'. Deretter kom Merethe Kjelby forÅpne Dører.  Ho viste film der me 

fekk innblikk i korleis dei arbeidde for å spre evangeliet i land der dei kistne vart forfølgde.Haldis 

leia møtet. 

Ingrunn Skurtveit og Gunvor fyllingsnes hadde møte for Israelsmisjonen. 

Dugnaden i år var og tidleg då Nikola Romarheim skulle ha konfirmasjonsfesten sin her. 

I mai var det strikkekafe' og to småmøter. Randi og Britt hadde ansvar for dei. 

Johan Romarheim hadde konfirmasjonsfesten sin Kristi Himmelfartsdag. 

Talarar på pinsestemnet var Asle Hetlebakke og Øystein Solheim. Ove Danielsen sang. 

Barneopplegget på skulen hadde Hilda og Tor Magne Nøttveit. Solveig og Karl Olav kokte. Randi 

leia formiddagsmøtet, Cecilie ettermiddagsmøtet. Karl Olav leia møtet 2.dag. 

Juni. 

Karoline og Randi hadde ansvar for møtet der Nils Arne Lavik frå Søndagsskulen Bergen krets talte. 

Etterpå hadde me ei koseleg stund der me grilla og prata. 

 

Sommaren var ei roleg tid utan aktivitet på bedehuset. 

 

I august kom Asle Hetlebakke og hadde bibeltime. Randi leia. 



Herdis Heimdal hadde to møter for Muslim-misjonen. 

September starta med strikkekafe'. Deretter var det raspeballkafe'. 

Me fekk også besøk av «ei av våre eigne», Sigrid Romarheim Eide. Karl Olav leia.  Leif Heggernes 

hadde møte og fortalde om arbeidet sitt i Senegal. 

Asle Hetlebakke hadde også bibeltime denne månaden. Solveig leia. 

Så var det raspeballkafe igjen. 

På Vikanes var den årlege basaren for Indreeisjonen og NLM. 

Indremisjonslaga i Osterfjorden var inviterte til ei felles gudsteneste i Ostereide kyrkje. Den nye 

presten Aamli ønskjer samarbeid. 

Først ute i oktober var strikkekafe'. Deretter var det småmøte. Åse hadde ansvar. 

Me hadde og søndagssamling der Karoline hadde andakt. 

Asle Hetlebakke skulle ha ny bibeltime, men var sjukmeld. 

Det siste denne månaden var raspeballkafe'. 

November starta ned småmøte. Det hadde Haldis ansvar for. 

Odd Sverre Hove hadde møtehelg. Britt og Nils tok seg av dei møta. Søndag var det nattverdmøte. 

Nokre av møta som var planlagt med Øyvind Samnøy gjekk ut grunna at han stod i vekking på 

sørlandet. Kristian Gangstø kom lørdag og søndag. 

Lørdag var bedehusbasaren og Kristian hadde andakt der. 

Førjulsfesten ser ut for å bli ein tradisjon. Det var ei kjekk samling med god mat og mykje prat. 

I desember hadde me adventsamling med graut og juleverkstad for borna. 

Cecilie hadde andakt. 

Karen Sofie Aasmyr hadde møte der ho snakka om Guds kjærleik. Ho kjem att etter jul og fortset. 

Det vart julefest i år og sjølv om in*pulsen  no har ein pause. Laila Eidsheim Flaa hadde andakt. 

Me har vore samla til bøn på bedehuset kvar lørdag morgon der me bed for bygdefolket og faste 

bøneemne me har. 

Det er med takk til Gud me ser attende på samlingane me har hatt på bedehuset dette året. Takk 

også for alle dei som har stilt opp og teke del i arbeidet. Me skal få vera medarbeidarar i Guds 

vingard. Det er han som gir vekst. Me ynskjer å vera med på innhaustinga, og ber om at arbeidet 

vårt må gje frukt. 

 

Randi Romarheim 

leiar 


